



Date: 07th April 2025

Subject: Impact of Import Duty Imposed by the United States of America (USA) on Various Countries Including the Sultanate of Oman

After compliments,

Raysut Cement Company SAOG would like to inform the Muscat Stock Exchange and its valued stakeholders that, with reference to the developments and implications of the recent decision by the United States to impose additional import duties, we confirm the following:

1. The Company currently has no direct dealings or exports to the U.S. market, and the newly imposed customs duties by the United States on the Sultanate of Oman have no impact on the Company's operations, financial performance, or export activities.
2. While there may be potential indirect effects, such as increased shipping costs, the Company's supply chain and procurement channels remain unaffected by this development as of now.
3. The Company is monitoring global trade developments closely and will take necessary measures as appropriate. Any material changes or impacts will be disclosed to stakeholders in a timely manner.

Best Regards,

التاريخ 7 أبريل 2025

الموضوع: تأثير الرسوم الجمركية المفروضة من قبل الولايات المتحدة الأمريكية على عدد من الدول بما في ذلك سلطنة عُمان

تحية طيبة وبعد،

تود شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع أن تُعلم بورصة مسقط والمساهمين الكرام، بأنه بالإشارة إلى التطورات والآثار الناتجة عن قرار الولايات المتحدة الأخير بفرض رسوم استيراد إضافية، نؤكد ما يلي:

1. الشركة لا تتعامل مباشرة أو تقوم بتصدير أي منتجات إلى السوق الأمريكي، وبناءً عليه، فإن الرسوم الجمركية التي فرضتها الولايات المتحدة على سلطنة عمان ليس لها أي تأثير على عمليات الشركة أو أدائها المالي أو نشاطاتها التصديرية في الوقت الحالي.
2. على الرغم من وجود احتمال لبعض الآثار غير المباشرة، مثل زيادة تكاليف الشحن، إلا أن قنوات سلسلة الإمداد والمشتريات في الشركة لم تتأثر بهذه التطورات حتى الآن.
3. تواصل الشركة مراقبة التطورات التجارية العالمية عن كثب، وستتخذ التدابير اللازمة وفقاً لذلك. وسيتم الكشف عن أي تغييرات أو تأثيرات مادية للمساهمين في الوقت المناسب.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

د. هلال بن سيف الضامري
الرئيس التنفيذي بالإنابة

Dr. Hilal Saif Al Dhamri
Acting Chief Executive Officer

